

未来へのキックオフ!
光と風のまち・ならは

基本計画

Basic planning

快適で文化的な、自立したうるおいあるまち

自然と共生した利便性が高くうるおいのあるまちづくり

WE TRY TO CREATE the town which highly benefits from the profits by coexisting with the nature.
建設一個与大自然共生息、非常便利的、舒適的城鎮。

快適で安全に暮らせる生活環境のまちづくり

WE TRY TO CREATE the town where people can live comfortably and safely.
建設一個舒適的、拥有安居樂業生活环境的城鎮。

個性を生かす教育と文化・スポーツによるまちづくり

WE TRY TO CREATE the town which the most of our personality is brought up to the fullest through education, culture and sports.
建設具有特色的、教育、文化、運動全面發展的城鎮。

健康で生きがいをもち安心して暮らせるまちづくり

WE TRY TO CREATE the town where people can live healthy and safely with motivation to live.
建設一個健康的有生氣的、讓人們安心生活的城鎮。

町が一体となって新しい産業の創出をめざす活力あるまちづくり

WE TRY TO CREATE the town which is active and tries to create a new industry as a whole.
齊心協力、建設一個充滿活力的、向新的領域挑戰的城鎮。

計画的で自立性が高く町民に開かれたまちづくり

WE TRY TO CREATE the town which is intentional, highly independent, and open to the public.
建設一個面向鎮民的、有計劃和高度自立性的城鎮。